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Město Ždírec nad Doubravou 

 
 

Zápis z 23. zasedání Zastupitelstva města Ždírec nad Doubravou 

konaného dne 16. června 2022 v zasedací síni městského úřadu 
 

 

 

 

Přítomni: 13 členů zastupitelstva dle listiny přítomných 

  10 hostů - občané města a zástupce Zemědělské a.s. Krucemburk 

 

 

 

 

Zápis o hlasování: x pro – x proti – x zdržel se hlasování 

1) Zahájení zasedání – určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

Zasedání zahájil v 18:00 hod. starosta města Ing. Bohumír Nikl a celému zasedání předsedal. V krátkém 

úvodu starosta všechny přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo svoláno v souladu se 

zákonem o obcích a jednacím řádem zastupitelstva města a je usnášeníschopné. Při zahájení bylo přítomno 

13 zastupitelů. Ze zasedání zastupitelstva města se omluvili pan Ing. František Jeřábek a pan Martin 

Štěpánek. 

Starosta navrhl zapisovatelem zasedání místostarostu Ing. Františka Němce a návrhovou komisi ve složení: 

Mgr. Bc. Martina Hojná, Naděžda Turnhöferová, Jan Martinec, 

Dále navrhl ověřovatele zápisu: Martina Hamederová, DiS., Václav Pátek. 

K návrhové komisi ani k návrhu ověřovatelů nebyly vzneseny žádné připomínky, starosta proto vyzval 

přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 1/23/22. 

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0 

2) Uzavření zápisu z 22. zasedání zastupitelstva města 

Starosta se dotázal, zda má někdo z členů zastupitelstva připomínky k zápisu z 22. zasedání zastupitelstva. 

K zápisu z 22. zasedání zastupitelstva města nebyly připomínky, proto nechal starosta hlasovat o usnesení, 

kterým je zápis uzavřen – usnesení číslo 2/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0   

3) Návrh programu zasedání 

Starosta předložil návrh programu 23. zasedání zastupitelstva schválený radou města na 99. schůzi dne 

6. 6. 2022, který byl dopředu všem zastupitelům odeslán s podkladovými materiály. Dotázal se, zda má 

někdo další návrhy nebo doplnění. 

K předloženému návrhu programu nebyly připomínky a starosta vyzval přítomné k hlasování o programu 

zasedání zastupitelstva - usnesení číslo 3/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

4) Záměr výstavby haly pro výkrm brojlerů 

Starosta přivítal na zasedání zastupitelstva zástupce Zemědělské a.s. Krucemburk pana Grygara, který 

představil zastupitelům záměr výstavby haly pro výkrm brojlerů vedle areálu Zemědělské a.s. Krucemburk 

ve Ždírci nad Doubravou. Investor má záměr vystavět rámovou  ocelovou halu na betonových patkách o 

rozměrech 106,9 x 19,4 m. Celá technologie bude vystavěna pro výkrm brojlerů s kapacitou sedmi turnusů za 

rok. Na jeden turnus je počítáno 35 dnů s následujícím úklidem a dezinfekcí haly. Hala bude odvětrávána 

vertikálními komíny ve střeše haly a takzvanou tunelovou ventilací v severovýchodním štítu haly. 

Technologie výkrmu bude plně automatická s obsluhou dvěma zaměstnanci. Kuřata budou chována na 

podestýlce z pilin, pelet nebo slámy. 
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Pan Martinec se dotázal, zda Zemědělská a.s. Krucemburk počítá také s opravou příjezdové místní 

komunikace do areálu s bioplynovou stanicí. 

Pan Uchytil podpořil tuto výstavbu, která je již delší dobu připravována, a pomůže zvýšit soběstačnost České 

republiky ve výrobě kuřecího masa.  

Pan Pátek se dotázal na případný hluk z ventilátorů ve směru na Kohoutov. Pan Grygar informoval 

o protihlukovém valu, který bude umístěn proti štítové stěně s ventilátory a přesahovat bude až na boční 

stranu ve směru ke Kohoutovu.  

Starosta se dotázal na případný zápach z tohoto chovu. Pan Grygar informoval, že již nyní je chováno 

v areálu 40 tisíc kusů kuřat a předpokládá, že případný zápach by se neměl výrazně navýšit. 

K hale pro výkrm brojlerů již nebyly další dotazy a pan Grygar zasedání zastupitelstva opustil.  

Starosta následně vyzval přítomné zastupitele, aby hlasovali o usnesení k záměru výstavby haly - usnesení 

číslo 4/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

5) Zpráva o činnosti rady města v období od 7. 4. 2022 do 16. 6. 2022 

Místostarosta seznámil přítomné s činností rady města v období od 22. zasedání do 23. zasedání 

zastupitelstva města. Rada města se v uvedeném období sešla na pěti schůzích, ze kterých jsou všem 

zastupitelům zasílány zápisy. Zápisy jsou také zveřejňovány na  webových stránkách města.  

Starosta doplnil informace ke skládce zeminy v ulici Pilská, která je v přípravě, a bude použita pro uložení 

zeminy ze staveb ve Ždírci nad Doubravou investovaných městem nebo obyvateli města. Kamenictví Hlinsko 

zajistí opravu schodiště u muzea v Horním Studenci, u lékárny a v Údavech u bytového domu. Vybudován je 

kamerový systém se záznamem na hřbitově. Starosta informoval také o záměru rušení stavebních úřadů. 

Rada města podpořila dopis starostů poslancům a senátorům proti rušení fungujících stavebních úřadu. 

Připravuje se také digitalizace kina ve Ždírci nad Doubravou. 

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo  5/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

6) Informace o stavu účtů a plnění rozpočtu města k 31. 5. 2022 a k 16. 6. 2022 

Starosta seznámil přítomné se stavem účtů města k 31. 5. 2022  a celkovým stavem účtů k 16. červnu 2022. 

Celkový zůstatek 16. června 2022 na všech účtech města je celkem 29 915 179,69 Kč. Na běžném účtu již 

jsou peníze za státní dluhopisy, které byly nakoupeny v listopadu 2021. Na účtu u ČNB jsou již i dotace za 

hasičskou zbrojnici a podzemní kontejnery. Daňové příjmy od začátku roku se zatím vyvíjí příznivě.  

Aktuálně naplňují rozpočet města na úrovni 42,2% ročních příjmů.  

K bodu programu nebyly vneseny dotazy nebo připomínky a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování 

- usnesení číslo 6/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

7) Rozpočtové opatření 9/2022 

Starosta představil zastupitelům položky rozpočtového opatření č. 9/2022. Na straně příjmů je dotace na 

kůrovcovou kalamitu, dále dotace na pečovatelskou službu, dotace na akceschopnost JPO II  ve výši 

45 000 Kč, příjem za prodej pozemků, příspěvek od Úřadu práce, příjmy za těžbu dřeva a daňové příjmy. 

Na straně výdajů je výdaj za opravu místní komunikace v Zahradní ulici, úsekové měření Údavy, náklady na 

digitalizaci kina, rekonstrukce knihovny, zázemí u muzea v Horním Studenci.  Do výdajů jsou přidány dary 

pro myslivecký spolek, chodník na fotbalovém stadionu, nákup mobilního podia a stanu, nákup sedáků 

v areálu fotbalového stadionu, vyšší náklady jsou u chodníku Nové Ransko, provedena byla oprava rybníku 

v Benátkách. Připravuje se ještě oprava WC v ZŠ a v MŠ. Do výdajů připadne ještě kamerový systém na 

hřbitově, skládka zeminy v ulici Pilská, opravit je třeba také klimatizaci technické místnosti na městském 

úřadu. Z výdajů naopak je vyjmuto hřiště na Kohoutově.  

Zastupitelé neměli připomínky a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 7/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  
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8) Roční závěrka hospodaření – účetní závěrka roku 2021 

Starosta informoval zastupitele o provedeném auditu hospodaření města v roce 2021 od Krajského úřadu. 

Dílčí kontrola proběhla 8. září 2021 a konečné přezkoumání proběhlo 28. února 2022. Při přezkoumání 

hospodaření města Ždírec nad Doubravou za rok 2021 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  

Ve zprávě k účetní závěrce jsou uvedeny hlavní parametry z účetnictví, které byly při kontrole zjištěny jako 

bezchybné.  Podklady k účetní závěrce do detailu projednával také finanční výbor.  

K bodu programu nebyly dotazy a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 8/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

9) Závěrečný účet města za rok 2021 

Starosta informoval zastupitele o příjmech a výdajích v roce 2021. Poděkoval při tom zaměstnancům 

městského úřadu za odvedenou práci při administraci všech investičních a dotačních akcí. Podklady 

k závěrečnému účtu do detailu projednával také finanční výbor a kontrolní výbor. 

K bodu programu nebyly dotazy a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 9/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

10) LDO Další členský vklad 

Starosta předal slovo panu Martincovi, který seznámil přítomné s aktuální situací v oblasti lesního 

hospodářství v LDO Přibyslav. Dne 5. května 2022 proběhla členská schůze, kde všichni přítomní vyjádřili 

souhlas s dalším členským vkladem.  Na následující schůzi dne 7. června byl tento další členský vklad 

zástupci obcí schválen. 

Zastupitelům členských obcí je nyní předložena smlouva o dalším členském vkladu. Pro Ždírec nad 

Doubravou je při hodnotě 30 000 Kč základního a dalšího členského vkladu složeného při vstupu do družstva 

další členský vklad vypočten na částku celkem 1 680 000 Kč. 

Pan Martinec uvedl, že pachtovné bude členským obcím i nadále vypláceno dle pachtovních smluv. Díky 

stále vysokým objemům těžby a rostoucím cenám dřeva bude i pachtovné poměrně vysoké. Vyplácené 

pachtovné lesnímu družstvu snižuje daňový základ. V době před kůrovcovou kalamitou bylo běžně těženo na 

LDO cca 40 tis. m3 dřeva + 25 – 30 tis. m3 dřeva zobchodováno, v roce 2021 to bylo 120 tis. m3 dřeva + 

80 tis. m3 zobchodováno. Lesní družstvo má několik nákladních vozidel k odvozu dřeva.  

Pro další členský vklad je připravena smlouva pro jednotlivé obce. Na město Ždírec nad Doubravou připadá 

vklad ve výši 1 680 000 Kč. Úhrada vkladu bude provedena vzájemným zápočtem za pachtovné od družstva. 

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování o dalším členském vkladu - usnesení 

číslo 10/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0 

11) Žádosti o finanční příspěvek 

Starosta informoval zastupitele o třech žádostech o finanční dar. 

1. Město obdrželo žádost o poskytnutí finančního daru ve výši 150 000 Kč, kterou zaslal Myslivecký spolek 

Ždírec nad Doubravou, z.s. Spolek si podal žádost o dotaci přes MAS Havlíčkův kraj na opravu střechy na 

myslivecké klubovně a získalo část financí z dotace. Náklady na opravu střechy výrazně převyšují možnosti 

mysliveckého spolku a chybí jim prostředky na další financování činnosti spolku (elektřina, voda, provozní 

náklady, krmení pro zvěř). Klubovna je k dispozici pro nejrůznější oslavy nebo kulturní akce také pro občany 

města. Využívána může být i pro přírodovědné kroužky dětí a další akce pro veřejnost. Rada města navrhuje 

poskytnout finanční dar na podporu provozu a spolkové činnosti. Žádost o dar byla projednána také na 

finančním a kontrolním výboru a setkala se kladným ohlasem. 

2. Tatran Ždírec nad Doubravou získal dotaci ve výši 125 000 Kč z Fondu Vysočiny na rekonstrukci sedaček 

na fotbalovém stadionu, který je majetkem města. Tatran nemá zbytné prostředky na tuto investici, proto 

požádal město o finanční podporu této investice. Dotace z Fondu Vysočiny bude vyplacena až po realizaci 

akce. O tuto dotaci bude nižší podpora Tatranu v roce 2023. Náklady na rekonstrukci sedaček budou ve výši 

451 572 Kč. Majetek města se touto investicí zhodnotí.   

3. Tatran Ždírec nad Doubravou požádal o dotaci prostřednictvím MAS Havlíčkův kraj na nákup mobilního 

podia a jeho zastřešení stanem a tuto dotaci ve výši 240 000 Kč již má schválenou. Pódium bude moci využít 
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i město pro kulturní nebo společenské akce ve městě. Dar bude poskytnut na činnost Tatranu a ostatní 

aktivity mládeže. 

K bodu programu nebyly připomínky a starosta nechal hlasovat - usnesení číslo 11/23/22.  

Pan Martinec poděkoval za podporu výměny sedaček na stadionu.   

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0 

12) Prohlášení o převzetí ekologických závazků s kupovaným pozemkem p.č. 275/38  v k.ú. Ždírec n. D. 

Starosta informoval přítomné o žádosti o odkup části pozemku 275/1 pod chodníkem u silnice I/37 

u železničního přejezdu, kterou zastupitelstvo podpořilo na 17. zasedání. Oddělená část pozemku dle 

geometrického plánu 1490-1921/2021 bude mít p. č. 275/38. Správa železnic požaduje prohlášení o převzetí 

ekologických závazků s kupovaným pozemkem p.č. 275/38  v k.ú. Ždírec n. D. a souhlas s technickými 

podmínkami prodeje uvedenými v dokumentu Správy železnic ze dne 8. 4. 2022.  

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval  přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 12/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0 

13) Souhlas s technickými podmínkami při nákupu pozemku p.č. 275/39 v k.ú. Ždírec n. D. 

Starosta seznámil zastupitele s požadavkem Správy železnic na souhlas s novými technickými podmínkami 

pro prodej pozemku p. č. 275/39 v k.ú. Ždírec nad Doubravou, předloženými Správou železnic 

v bodě A. dokumentu Správy železnic zn.: S044031/2018-SŽDC-GŘ-O31 (10) ze dne 13. 4. 2022. Město 

Ždírec nad Doubravou využije pozemek pro budoucí výstavbu chodníku k vlakovému nádraží.  

K bodu programu nebyly dotazy a starosta vyzval  přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 13/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

14) Nabídka odkupu částí pozemku p. č. 275/1 v k.ú. Ždírec nad Doubravou 

Starosta seznámil zastupitele s nabídkou odkupu pozemků v okolí železničního přejezdu u silnice I/37. 

Správa železnic tyto pozemky nepotřebuje a nabízí je k prodeji. Na pozemku dříve stával strážní domek 

u přejezdu. Na části pozemku je v územním plánu prostor pro výstavbu bydlení v rodinném domě. 

Po krátké diskusi starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 14/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

15) Žádost o bezúplatný převod pozemků parc. č. 213/6, 213/8, 213/9 a 213/10 v k.ú. Kohoutov 

Starosta seznámil přítomné s žádostí města o bezúplatný převod pozemků pod nově vystavěnými chodníky 

u silnice I/34 v Kohoutově z Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Ždírec nad 

Doubravou.  Obdobné převody se realizují také v Benátkách, Novém Ransku a v Údavech. 

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 15/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

16) Prodej pozemků p. č. 343/67, 343/68, 343/69 v k. ú. Nový Studenec 

Starosta informoval zastupitele o situaci s pozemky v Novém Studenci, kde zůstaly u soukromé nemovitosti 

zaplocené pozemky  v majetku města o výměře 47 m2. Majitelé nemovitosti by tyto pozemky nyní rádi 

odkoupili a dali tak vlastnické vztahy do pořádku. Prodeji pozemků nic nebrání.  

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 16/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

17) Prodej pozemku p. č.  223/1 v k.ú. Nový Studenec  

Starosta seznámil přítomné s žádostí o prodej pozemku p.č. 223/1 v k.ú. Nový Studenec od majitele 

sousedního pozemku. Rada města doporučuje tento pozemek zatím neprodávat a ponechat si ho jako 

pozemek k případné výměně s majiteli pozemků pod připravovanou cyklostezkou na Údavy.  

Po krátké diskusi starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 17/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  
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18) Prodej částí pozemků p. č. 25/1, 538/1 a 539/1 v k.ú. Horní Studenec  

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o prodej pozemků p. č. 25/1, 538/1 a 539/1 v k.ú. Horní Studenec od 

majitelů sousedních nemovitostí. Město připravuje sousední pozemky pro výstavbu rodinných domů a 

situace s pozemky zde ještě není zcela dořešena. Rada města proto navrhuje tyto pozemky prozatím 

neprodávat a prodej odložit na dobu, kdy budou připraveny k prodeji i stavební parcely. Po té by mohly být 

v menším rozsahu prodány i části pozemků dle obdržené žádosti.  

Po krátké diskusi starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 18/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  12 - 0 - 1  

19) Prodej částí pozemku p. č. 11/20 v k.ú. Benátky u Ždírce nad Doubravou 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o prodej částí pozemků p. č. 11/20 v k.ú. Benátky u Ždírce nad 

Doubravou. O části pozemků požádali majitelé přilehlých nemovitostí. Prodeji pozemků nic nebrání.  

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 19/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

20) Prodej pozemků p. č. 506 a 507/1  v k.ú. Benátky u Ždírce nad Doubravou 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí o prodej pozemků p. č. 506 a 507/1  v k.ú. Benátky u Ždírce nad 

Doubravou. Rada města navrhuje tyto pozemky neprodávat a ponechat je jako rezervní pozemky pro 

případnou směnu. Pozemky je možné po uplynutí stávající pachtovní smlouvy propachtovat.  

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 20/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

21) Prodej části pozemku p. č. 324/1 v k.ú. Ždírec nad Doubravou 

Starosta informoval zastupitele o žádosti o prodej pozemku 324/1 v k.ú. Ždírec nad Doubravou. Rada města 

navrhuje tento pozemek neprodávat. Pozemek je možné pronajmout.  

K bodu programu nebyly připomínky a starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 21/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

22) Investiční akce v roce 2022 – finanční zajištění k 31. 5. 2022 

Starosta informoval zastupitele o průběhu výstavby hasičské zbrojnice. Stavební práce jsou dokončeny a nyní 

se připravuje vnitřní vybavení hasičské zbrojnice. Dokončeno je hygienické zázemí v muzeu Horní Studenec 

a podzemní kontejnery v ulici Hamerská a Ke Stadionu. Dokončuje se chodník v ul. Družstevní 

V realizaci jsou následující investiční akce: nákup elektromobilu, výstavba garáže pro elektromobily, 

vybavení hasičské zbrojnice, výstavba chodníku na Novém Ransku, rekonstrukce ulice Hamerská, 

rekonstrukce knihovny, skládka zeminy v ulici Pilská, výstavba výklenkové kaple Nový Studenec, 

vybudování zpevněné plochy pod kontejnery v Údavech, stavební práce okolo muzea, výstavba přístřešku u 

rybníka v Horním Studenci, oprava povrchu ulice Zahradní, vybudování přístřešek pro kolostav u ZŠ, 

rekonstrukce sociálního zařízení ZŠ a sociálního zařízení MŠ, předělání schodiště u DPS, schodiště 

v Údavech a schodiště u lékárny, nátěry střechy DPS  119 a na knihovně, CAS SCANIA P440 B4.  

Po krátké diskusi starosta vyzval zastupitele k hlasování - usnesení číslo 22/23/22. 

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

23) Poskytnutí odměny pro uvolněné členy zastupitelstva města 

Pan Pavlíček se ujal slova a navrhl poskytnout odměnu pro starostu a místostarostu města za úspěšnou 

přípravu investičních akcí v roce 2022 a za získané dotace na investiční akce.  

K bodu programu nebyly vzneseny jiné návrhy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 23/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  11 - 0 - 2 (Bohumír Nikl, František Němec) 
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24) Příspěvek na činnost MAS Havlíčkův kraj, o.p.s. 

Starosta informoval zastupitele o konání valné hromady MAS Havlíčkův kraj, o.p.s. Správní rada MAS 

navrhla  na rok 2022 příspěvek obcí na provoz MAS na 10 Kč za obyvatele. Za město Ždírec nad Doubravou 

bude příspěvek ve výši 31 170 Kč.  

K bodu programu nebyly vzneseny dotazy nebo připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele 

k hlasování - usnesení číslo 24/23/22.  

Přítomno hlasování: 13      Hlasování:  13 - 0 - 0  

25) Diskuze 

Starosta následně zahájil diskusi a informoval o proběhlých akcích z posledních týdnů – kladení věnce 

k pomníku padlých, výročí hasičů na Novém Ransku. Představil také přehled o dotacích získaných v roce 

2021 a o úspěšných žádostech o dotace v roce 2022.   

Informoval přítomné o připravované uzávěrce silnice I/37 ze Ždírce nad Doubravou na Dlouhý, která začne 

v náhradním termínu od 4. 7. 2022. 

Pan Kasal požádal obnovu vodorovného dopravního značení u místa pro přecházení v ulici Žďárská. 

Paní Hojná informovala o 7 dětech z Ukrajiny, které navštěvují základní školu a o 2 dětech, které obdrží titul 

Talent Vysočiny. Pochválila také školní hřiště, na němž se mohla konat Olympiáda Podoubraví. 

Pan Hamák poděkoval za všechny investice v Novém a Horním Studenci.  

Pan Málek poděkoval za novou hasičárnu a investice do výbavy JPO II. 

Paní Štefáčková upozornila na pohyb psů po hasičském cvičišti, které by navrhovala alespoň částečně oplotit. 

Upozornila také na vyhlášku o pohybu psů z roku 2005, která určuje pro pohyb psů prostory hasičského 

hřiště. Dále požádala o možnost volného vstupu na hřiště u základní školy. Proběhla krátká diskuse o údržbě 

plochy hasičského cvičiště, kde probíhají pravidelné tréninky mladých hasičů. 

Pan Culek položil dotaz, proč je mateřská škola zavřená po dobu 3 týdnů během prázdnin.  

Pan Bažout pozval všechny na Ždírecký Triangl.  

Starosta ještě pozval všechny na nejbližší akce: Výročí 120 SDH Údavy, 10 let centra pro rodinu Doubravka, 

Filmové léto, Slavnostní otevření nové hasičské zbrojnice. 

26) Závěr 

Starosta na závěr poděkoval přítomným členům zastupitelstva i hostům za účast a ve 22:15 hodin zasedání 

zastupitelstva ukončil.  

Plánovaný termín 24. zasedání zastupitelstva je ve čtvrtek 8. září 2022, začátek v 18:00 hod. 

 

 

 

      Václav Pátek, ověřovatel, v. r.            Martina Hamederová, DiS., ověřovatel, v. r.  

 

 

 

 

 

Ing. Bohumír Nikl, starosta, v. r.                 


